
 

 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

Postbus 18  

7550 AA Hengelo  

Per e-mail via: raadsgriffie@hengelo.nl 

Hengelo, 9 juli 2024 

Geacht college,  

In navolging van de schriftelijke vragen van de SP fractie en de mondelinge reactie daarop in de 

raadsvergadering van 19 juni stellen wij vervolgvragen naar aanleiding van de geconstateerde HCH 

vervuiling in het Twentekanaal. Die beantwoording was op een aantal punten onvolledig. We willen 

ook actueel op de hoogte gehouden worden van het onderzoek naar de oorzaken van deze vervuiling 

en welke maatregelen genomen worden om het probleem van de vervuiling op te lossen. Daarnaast 

willen we ook informatie over alle andere bekende locaties in de gemeente waar HCH in de bodem 

zit, of er daar monitoring naar lekkages van HCH plaatsvindt en welke maatregelen er zijn voorzien 

om dergelijke locaties voor de toekomst te saneren.  

De SP-fractie heeft daarom de volgende vervolgvragen: 

1. Wil het college de gemeenteraad geactualiseerd op de hoogte houden en bewoners 
adequaat informeren over de oorzaken van deze zorgwekkende HCH verontreiniging in het 
Twentekanaal en de gevolgen voor mens, dier en milieu?  

2. En wil ze ook aangeven welke maatregelen worden getroffen om de verontreiniging zo 
spoedig mogelijk te saneren?  

3. En als bekend is wat de bron van de HCH verontreiniging is kan het college dan duidelijkheid 
geven over de aansprakelijkstelling voor deze verontreiniging en daarmee de drager(s) van 
de kosten voor de sanering in het Twentekanaal en bij het mogelijke brongebied?  

4. Wat dat laatste betreft, wil het college onderzoeken om die kosten te verhalen op Nobian, 
Akzo Nobel en Stork indien het bodemverontreiniging betreft vanuit het voormalige Lindaan 
productieterrein, of de door Stork gebruikte stortplaatsen? 

5. Is het college bekend met alle HCH verontreinigde gebieden in Hengelo, zoals bij Old 
Ruitenborgh en hoe wordt gezekerd dat er geen HCH lekkage naar de omgeving plaatsvindt? 

6. Welke andere terreinen zijn bij de gemeente op haar grondgebied bekend waar HCH stort 
heeft plaatsgevonden; en voor die terreinen ook bovenstaande vraag over actuele 
monitoring van deze plaats van verontreiniging. 

7. Welke inzet wil de gemeente plegen, in samenwerking met de Provincie, het Waterschap, 
het Drinkwaterbedrijf en Rijkswaterstaat om een algehele sanering van HCH restanten in de 
Twentse bodem te bereiken? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

SP Hengelo 
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